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     Z Á P I S 
      o průběhu zasedání mimořádného Zastupitelstva města Nový Knín 

                         č. 17/20 
                ze dne 17.12. 2020 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech městské radnice. Z tohoto 

řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude 

uveřejněn na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1.  Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu 

4. Schválení koupě pozemku parc. č. 182/49 v k.ú. Starý Knín  

5. Schválení vzájemného prodeje pozemků parc. č. 1/1, 1348/1 a 1352/2 v k.ú. Starý Knín 

a části parc.č. 982/14 v k.ú. Nový Knín 

6. Schválení záměru umístění věcného břemene jízdy a chůze na pozemky parc.č 712/1 a 

713/4 v k.ú. Nový Knín 

7. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene s ČEZ Distribuce 

a.s. 

8. Schválení vítěze výběrového řízení na svoz TKO pro město Nový Knín 

9. Schválení podepsání smlouvy s firmou RUMPOLD s.r.o. na svoz TKO pro město 

Nový Knín 

10.  Projednání zvýšení vodného a stočného ve městě Nový Knín 

11. Schválení rozpočtu města na rok 2021 

12.  Diskuse 

13.  Závěr 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 
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e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audio záznam a toto zasedání zastupitelstva bylo také 

s ohledem na protiepidemická opatření vysíláno živě přes městský online kanál na internetu.  

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného 

zástupce města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města 

schválena. V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která 

schválena nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:06 

hodin. Přítomno je jedenáct zastupitelů města osobně a dva jsou přítomni vzdáleným 

přístupem. Omluven je pan Tomáš Kadlec a pan Josef Mácha. Zastupitelstvo města Nový 

Knín je usnášeníschopné.  

Starosta informoval zastupitele a veřejnost, že dva zastupitelé, pánové Ing. Václav Járka a 

Ing. Josef Lukeš, PhD., se zasedání účastní distančně. Pan Ing. Lukeš, PhD. se k hlasování 

distančně připojil v bodě 8. Schválení vítěze výběrového řízení na svoz TKO pro město Nový 

Knín.  

 
2. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 1:10. 
 
Zastupitelé zvolili ověřovatele zápisu pány Martina Provazníka a Josefa Kolku. 
 

U S N E S E N Í   č. 1 - 17/2020 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
ověřovatele zápisu: pana Martina Provazníka a pana Josefa Kolku. 
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Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) / – Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Zdržel se 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Provazník  -  Zdržel se 
 
 

 
3. Schválení programu 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 2:55. 

 

Starosta informuje, že program doplňuje o schválení příspěvku pro Sociální fond Brdy-

Vltava.  

Pan Provazník chce doplnit program o projednání podmínek provozování vodohospodářské 

infrastruktury. 

 
 

U S N E S E N Í   č. 2 - 17/2020 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
doplněný program zasedání. 

 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) / – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
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Ing. Járka  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
 

 

4. Schválení koupě pozemku parc. č. 182/49 v k.ú. Starý Knín  
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 5:25. 
 
Starosta uvedl, že jde o několikrát odložený bod, který se týká pozemku u trafostanice na 
konci ulice V Jalovčinách. Tento pozemek by město odkoupilo, i z důvodu budoucí 
rekonstrukce komunikace v této ulici. Jsou již potvrzena geodetická zaměření katastrem. 
Návrh ceny je 400 Kč/m2. 

 
 
U S N E S E N Í   č. 3 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
koupi pozemku parc. č. 182/49 o výměře 100 m2 v k.ú. Starý Knín, od XXX, bydliště 
XXX, za cenu 400,- Kč/m2, tedy 40 000,- Kč 
a   p o v ě ř u j e 
starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) / – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
 

 

5. Schválení vzájemného prodeje pozemků parc. č. 1/1, 1348/1 a 1352/2 v k.ú. Starý Knín 

a části parc.č. 982/14 v k.ú. Nový Knín 

 
Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 9:30. 
 
Starosta města k bodu uvedl, že další bod se týká vzájemného prodeje, kdy město kupuje i 
prodává dané pozemky. Jde o pozemky naproti společnosti Track-Ball, kdy XXX vlastní kus 
parkoviště, naopak město vlastní část její zahrady. Navržená cena je 800,- Kč/m2. 
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Tohoto bodu se týkají následující dvě usnesení č.4 a č.5. 
 

U S N E S E N Í   č. 4 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
koupi pozemku parc. č. 1352/2 o výměře 43 m2 v k.ú. Starý Knín, od XXX, bydliště 
XXX, za cenu 800,- Kč/m2, tedy 34 400,- Kč 
a   p o v ě ř u j e 
starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) / – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 

 

 
 
U S N E S E N Í   č. 5 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
prodej pozemku parc. č. 1348/2 o výměře 31 m2, parc. č. 1/1 o výměře 487 m2 v k.ú. 
Starý Knín a parc. č. 982/14 o výměře 133 m2 v k.ú. Nový Knín, XXX, bydliště XXX, 
za cenu 800,- Kč/m2, tedy 520 800,- Kč 
a   p o v ě ř u j e 
starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) / – Návrh byl přijat. 
 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Zdržel se 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
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Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Zdržel se 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
 
Pan Rambousek vznesl dotaz, zda se může stát, že majitel pozemku, který kupuje pozemek od 
města, může na základě schváleného usnesení o prodeji od koupi odstoupit. Starosta 
odpověděl, že usnesení jsou formulovaná správně. Pokud by nastal takový problém, lze 
usnesení revokovat. 
 

 

6. Schválení záměru umístění věcného břemene jízdy a chůze na pozemky parc.č 712/1 a 

713/4 v k.ú. Nový Knín 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 17:35. 
 
Jde o pozemky města u čistírny odpadních vod, za kterými má pozemek XXX, který se 
k daným pozemkům chce oficiálně dostávat. Místostarosta uvedl, že město Nový Knín sice 
vlastní pozemky, ale bude nutné zajistit, aby věcné břemeno respektovali nájemci městských 
pozemků. Jde o pastvinu. Starosta uvedl, že věcné břemeno by se mělo zpoplatnit, výše je na 
diskusi. Dle pana Ing. Hrubého by měla být cena nula až jedna koruna. Starosta odpověděl, že 
je to možné. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 6 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
záměr zřízení věcného břemene jízdy a chůze na pozemcích parc. č. 712/1 a 713/4 v k.ú. Nový 

Knín. 

 
Hlasování – 11 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) /  – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Zdržel se 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
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7. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene s ČEZ Distribuce 

a.s. 

 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 24:50. 
 
Starosta uvedl informace k dalšímu bodu. Proběhla debata ohledně technických podmínek 
této stavby. Pan Ing. Járka uvedl, že jde cenu 1000 Kč, dle jeho slov je to obvyklá cena. 
 
          U S N E S E N Í č.7 – 17/2020 –ZM  
          Zastupitelstvo města Nový Knín 
          s c h v a l u j e  
          smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č.  
          Nový Knín, Kozí Hory, NN pro p.č. 740, IP-12-6018719/VB/1 mezi Městem Nový      
          Knín a ČEZ Distribuce a.s. se sídlem Teplická 874/8, Děčín- Podmokly, Děčín 405 02  
          a  p o v ě ř u j e  
          starostu města podpisem smlouvy. 
 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) /  – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Zdržel se 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Zdržel se 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Provazník  -  Pro návrh 
 
 

 

 

8. Schválení vítěze výběrového řízení na svoz TKO pro město Nový Knín 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 28:55. 
 
Starosta uvedl informace k dalším dvěma bodům týkajících se svozu TKO.  
Starosta uvedl, že do výběrového řízení se přihlásila jediná firma, a to RUMPOLD s.r.o. Dále 
uvedl, že firma Komvag a.s. nabídku neposlala z důvodu délky smlouvy na jeden rok.  
Dále starosta uvedl, že v tomto usnesení č.8 se schvaluje vítěz výběrového řízení a 
v následujícím usnesení č.9 smlouva o sběru.  
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Dále proběhla debata o přechodné době fungování firmy Dokas jako svozce TKO, což 
starosta odmítl s tím, že tato společnost bohužel pro město tuto činnost vykonávat nemůže. 
Dokas v září 2020 vypověděl smlouvu městu. Dále řekl pan Zach, že ho mrzí, že nebyla 
oslovena firma, kterou doporučoval. Dále zpochybnil funkci administrátora tohoto řízení. 
Dodal, že výběrové řízení dopadlo velmi draze a byl by rád, aby v lednu 2021 začala práce 
související s novým výběrovým řízením na další rok tak, aby se našel vhodný svozce pro 
město na delší dobu. Starosta uvedl, že podmínky smlouvy řešili společně. Dle slov starosty je 
v nové smlouvě nulová docházková vzdálenost, která se v ceně projeví, což dle jeho slov 
potvrdila také firma Dokas. Proběhla debata o ceně svozu a jeho podmínek. Pan Ing. Hrubý 
uvedl, že nechápe působení XXX, který administroval výběrové řízení. Dodal, že by mělo 
dojít k novému tendru, s čímž souhlasil pan Zach. Dále proběhla komunikace o možnosti 
svozu, například technickými službami Nový Knín nebo firmou Relma. Pan Ing. Hrubý dodal, 
že nezbývá nic jiného, než výběrové řízení podepsat a zpochybnil funkci a práci XXX. 
Starosta odpověděl, že chyba není na straně administrátoru akce, ale softwaru státního aparátu 
a není to rozhodně snadná problematika a sám dotace nedělá, jelikož to není rozhodně 
jednoduché. 
 
Následně proběhla debata o výši ceny za svoz, která je podle pana Ing. Hrubého předražená a 
diví se, že se do výběrového řízení nepřihlásily další firmy. Dodal, že se mělo jednat a 
komunikovat s více firmami. Starosta odpověděl, že se s jinými firmami komunikovalo. 
Dodal, že doba bohužel přináší tyto problémy.  
 
Následně pan Zach uvedl, že je pro vytvoření komise, kdy se každý člen nezávisle na sobě 
poptá firem a připraví se nové výběrové řízení. Stejně tak navrhuje pan Ing. Hrubý se v lednu 
či únoru sejít a vykomunikovat tuto záležitost s výhledem na rok 2024.  
 
Proběhla také debata ohledně založení svazku obcí na svoz TKO, což by byla ideální varianta. 
Místostarosta pan Ing. Havlíček řekl, že založení svazků se táhne dlouhou dobu, ale je to 
dobrá cesta. 
 
Následně ještě proběhla debata ohledně samostatného provozování svozu městem. Pan 
Chmelík a pan Ing. Hrubý uvedli, že je to velmi složité a souvisí s tím řada podmínek a 
nákladů, jako například skládkovné. Celkové náklady by byly vyšší než nyní vysoutěžená 
firma. Pan Chmelík dodal, že snížení nákladů na TKO souvisí s myšlenkou svazku obcí. 
V Mníšku pod Brdy mají podobný záměr a starosta města má sjednanou schůzku se 
starostkou Mníšku pod Brdy.  
 
Následně debata vyplynula k tvorbě usnesení k tomuto bodu. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 8 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

vítěze výběrového řízení „Nový Knín sběr, přeprava a likvidace odpadu“ dle schválení 

hodnotící komise 

a   p o v ě ř u j e 

starostu města svoláním pracovní schůzky během měsíce ledna 2021 na další řešení 

svozu odpadu.  
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) / 0 (vzdálil se) – Návrh byl přijat. 
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Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
Provazník  -  Zdržel se 
 

 
 

9. Schválení podepsání smlouvy s firmou RUMPOLD s.r.o. na svoz TKO pro město 

Nový Knín 

 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 58:26. 
 
Tento bod navazuje na předchozí, jde o schválení smlouvy o sběru, přepravě a odstraňování 
odpadu mezi Městem Nový Knín a firmou RUMPLOD-P s.r.o. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 9 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

Smlouvu o sběru, přepravě a odstraňování odpadu mezi Městem Nový Knín a 

RUMPOLD-P s.r.o. se sídlem Čs. Armády29, Příbram 261 01 
a  p o v ě ř u j e 

starostu města podpisem smlouvy.  
 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) / 1 (vzdálil se) – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Zdržel se 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Vzdálil se 
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Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
Provazník  -  Zdržel se 
 
 

 

10. Projednání zvýšení vodného a stočného ve městě Nový Knín 

 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 59:36. 

 

Starosta sdělil, že zastupitelům posílal připravenou tabulku, která konkretizovala náklady a 

příjmy spojené s cenou vodného a stočného. Dále uvedl, že v daných podkladech je také cena 

vody, kterou město kupuje z Chotilska. Jde o surovou vodu, s kterou jsou spojené další 

náklady. K listopadu 2020 jsou příjmy na vodném ve výši 974 502 Kč. Celkové náklady na 

vodné jsou 2 542 877 Kč a voda z Chotilska město stála 871 000 Kč, s tím souvisí také další 

náklady. Z toho vyplývá, že z příjmů město pokryje náklady na vodu z Chotilska, což je 60% 

celkové vody dodávané do Nového Knína. Zbylých 40 % jsou zdroje města. Na krytí nákladů 

tedy zbývá zhruba 100 000 Kč. Dále starosta uvedl, že pokud by se cena vodného zvýšila na 

40 Kč/m3 bez DPH, tak je reálná výše zdražení 27 Kč na měsíc na jednoho obyvatele města. 

Dodal, že voda je dotována a stále zdražuje. Ještě dodal, že by ke zdražení dojít mělo, aby se 

minimálně kryly náklady. Starosta ještě uvedl, že nechce zdražovat vše, jako například TKO, 

ale vodu je třeba zdražit.  

 

Pan Ing. Polák se dotázal, jak dlouho se voda nezdražovala. Pan Ing. Havlíček odpověděl, že 

dlouhou dobu. Navíc upozornil, že některé části vodovodu, například vodojem v Novém 

Kníně je ze 70. let a bude třeba jeho rekonstrukce. Jde o stěžejní záležitost distribuce vody do 

města.  

 

Pan Zach řekl, že je zdražení nevyhnutelné i s ohledem na nezvyšování ceny v této oblasti 

v minulosti a je rád, že se s tím bude počítat do příštího roku.  

 

Dále proběhla debata o příjmech města za vodné. Starosta na tuto debatu reagoval s tím, že 

voda z Chotilska stojí 40 Kč/m3. Jednal se starostkou Chotilska o snížení této ceny, Chotilsko 

ale dle slov starosty danou částkou kryje své náklady. Starosta dodal, že náklady na vodu 

z Chotilska jsou spojené ještě s údržbou, dopravou, elektřinou apod. Chotilsko prý níže jít 

nemůže. Pan Kolka zareagoval s tím, že obec Chotilsko svým občanům prodává vodu za 44 

Kč/m3.  

 

Pan Provazník se dotazoval, zda je na pozemcích města ještě nějaký zdroj vody. Pan starosta 

odpověděl, že růst cen vody je v tabulce vidět, což souvisí s náklady apod. Dále dodal, že 

zdroje, tedy studny města skomírají. Město je závislé na cizí vodě. Tuto záležitost může 

vyřešit společný svazek obcí. Následně starosta dodal, že závislost na Chotilsku je trvalá, ale 

město by se mělo dívat i na možnost přivaděče z Vltavy.  

 

Pan Ing. Polák uvedl, že by bylo dobré udělat plán cen spojených s vodou v nejbližších letech, 

a dodal, že nejde o poslední zdražení.  
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V servisu VHS je zahrnuta pohotovost, oprava poruch, dodal starosta s tím, že tyto položky 

by v rámci spolku Pokocábí měly zmizet. Nástřel rozpočtu na opravu vodojemu je zhruba 

800 000 Kč. Opravy ale čekají také na vodojemy v Libčicích a Chramištích.  

 

Dále proběhla debata o prodloužené splatnosti o 2 měsíce, kvůli zpožděné fakturaci VHS, což 

se promítlo do tabulky příjmů. Celková výše ale kopíruje minulý rok, sdělila paní Ing. 

Bláhová.  

 

Starosta řekl, že celkové náklady se tímto zcela nepokryjí, proto by byl pro další zdražení 

příští rok. Paní účetní Ing. Bláhová uvedla, že cena vody za předpokladu pokrytí všech 

nákladů, by byla ve výši zhruba 60 Kč/m3. 

 
 
U S N E S E N Í   č. 10 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
p r o j e d n a l o 
zvýšení vodného na území města Nový Knín na rok 2021 a možnosti dalšího navýšení 
příjmů rozpočtu Města Nový Knín. 
a   s c h v a l u j e 
zvýšení vodného od 1. 1. 2021 na 44 Kč/m3 včetně DPH. 

 
Hlasování – 11 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) / 0 (vzdálil se) – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Zdržel se 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
Provazník  -  Zdržel se 
 
 

 

11. Schválení rozpočtu města na rok 2021 

 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 21:10. 

 

Starosta uvedl, že zastupitelé měli možnost využít tři pracovní schůzky ohledně tvorby 

rozpočtu s tím, že byla možnost také individuálních schůzek. Dále dodal, že rozpočet je 

schodkový a je dorovnán přebytkem hospodaření z letošního roku. 
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Paní Ing. Michálková uvedla, že byl vytvořen list, který konkretizoval jednotlivé kapitoly 

rozpočtu, který měli zastupitelé k dispozici. Dále byl vytvořen přehled na základě žádostí 

zastupitelů. Návrh na úpravu rozpočtu poslal pan Ing. Hrubý. Tento návrh se týkal navýšení 

rozpočtu na sport z 300 000 Kč na 500 000 Kč. Starosta odpověděl, že v tuto chvíli nikdo 

neví, jaká bude finanční situace města v příštím roce, proto se počítá v rozpočtu na sport 

s výši 300 000 Kč s tím, že finance se budou moci na tuto kapitolu v rámci rozpočtové změny 

dorovnat, vše záleží na vývoji celkové finanční situace města v příštím roce. Dodal, že město 

prostřednictvím rady města může odsouhlasit navýšení v položce na sport a kulturu i v rámci 

toho, že fotbal bude slavit 100 let od svého vzniku.  

 

K tomu dodal pan Ing. Havlíček, že se mu v minulých letech podařilo získat dotace z fondu 

hejtmanky Středočeského kraje. Řekl, že zkusí o prostředky zažádat.  

 

Pan Ing. Hrubý odpověděl, že by šlo navýšit o danou částku 200 000 Kč příjmy a o to také 

výdaje, aby tyto prostředky v rozpočtu na příští rok byly. Protože sport byl v roce 2020 

ochuzen o 40 %. Neví, zda byla nějaká jiná kapitola takto dramaticky snížena. Dodal, že žádá 

pouze zvýšení 0,5 % z rozpočtu, nežádá pro fotbal, ale pro sport obecně. Dodal, že byl pro 

návrh pro realizaci sportovištˇ v rámci dotací. Dále dodal, že by se mohl příjem z dotací 

hejtmanky promítnout do rozpočtu. S čímž nesouhlasí pan Ing. Havlíček. Pan Ing. Hrubý dále 

řekl, že by se takto měly snížit i další výdaje v jiných položkách rozpočtu. 

 

Paní Ing. Michálková řekla, že z důvodu nejisté výše rozpočtu bude možnost požádat o 

navýšení v průběhu příštího roku, například na určité akce.  

 

Pan Zach se dotázal, kde je úspora na položce knihovna. Dodal, že 80 % v této položce jsou 

výdaje na mzdy. Navrhuje úpravu pracovní doby, nebo jinou formu zaměstnaneckého 

poměru. Pan Chmelík odpověděl, že zde jde v drtivé většině o mzdy, není kde jinde škrtat.  

Dále starosta dodal, že práce knihovnice není spojená pouze s otevírací dobou, ale s dalšími 

činnostmi. Dále dodal, že další náklady jsou spojené s energiemi.  

 

Pan Chmelík navrhl panu Zachovi, aby navrhl, kde v položce knihovnictví ušetřit. Pan Zach 

navrhl úsporu v této položce o 50 %, například na mzdách.  

 

Pan Ing. Járka vstoupil do diskuse s tím, že se v této oblasti například podařilo ušetřit změnou 

špatně nastaveného tarifu na energie. Dodal, že se tímto ušetřily desetitisíce. 

 

Dále proběhla diskuse o problematice práce knihovnice.  

 

Pan Ing. Hrubý zopakoval, že nejde jen o knihovnictví. Podle něj některé jednorázové akce 

vyjdou v nákladech daleko dráž než to, co se vzalo sportu. Dodal, že sport má obrovský 

význam, jde o mladé lidi. Fotbal dle něj udělal spoustu věcí souvisejících se zvelebením 

areálu. Dále dodal, že se budují jiné věci, například městská policie. Dle jeho názoru mu nejde 

o oslavy a sport to přežije, ale 40 % se nevzalo na žádné položce. Dodal, že fotbal má 

například absolutně nevyhovující areál. Velká část prostředků, stejně jako u Sokola, jde do 

provozu a údržby hřiště či areálu. 

 

Paní Ing. Michálková řekla, že na položce využití volného času mládeže je 214 000 Kč, na 

kterou fotbalisté mohou dosáhnout.  
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Pan Ing. Hrubý řekl, že peníze na sport nebyly, nejsou a nebudou. Ale budují se jiné věci, 

jako například městská policie. Přijímá se čtvrtý strážník apod. 200 000 Kč je v rámci 

rozpočtu velice málo. Přínos městské police nevidí. Naopak ho vidí ve sportu. Řekl, že ostatní 

obce sport podporují lépe. 

 

Pan starosta odpověděl, že například prostor hřiště je pozemkově složitý. Do sportu se podle 

jeho slov dává dost prostředků, nikdy nebyl bitý. Dodal, že teď bohužel je taková doba a musí 

se v rozpočtu škrtat, u některých položek to lze, u některých ne. 

 

Následně proběhla diskuse o přínosu a nákladech na městskou policii, kdy se pan Zach zeptal, 

proč je městská policie meziročně navýšena o 700 000 Kč. Toto navýšení dle sdělení starosty 

je z toho důvodu, že byla přibrána Malá Hraštice.  

 

Podle pana Zacha není spravedlivé, že se navýšil rozpočet na městskou polici na úkor občanů 

Nového Knína.  

 

Dále proběhla debata o příspěvku Malé Hraštice a výši ceny za sazbu za jednoho strážníka, 

kdy se některým zastupitelům zdálo 300 Kč/hod málo. Podle pana Ing. Hrubého by tato cena 

měla být okolo 1 500 Kč. Režijní náklady jsou podle něj daleko vyšší. Starosta odpověděl, že 

ceny zjistí a není problém ji navýšit.  

 

Pan Ing. Polák se dotázal, jaký je přínos městské policie. Neregistruje žádnou změnu. Pan 

starosta s tím nesouhlasí. Dodal, že na základě informací velitele Policie ČR v Dobříši je 

spolupráce s městskou policií velmi dobrá a státní policii pomáhá.  

 

Debata o městské policii byla obsáhlá a celá je zaznamenána v audio záznamu, týkala se 

nákladů na pořízení dalšího strážníka, podílení se okolních obcí, či příjmů z pokut.  

 

Pan Zach sdělil, že neříká, že je městská policie zbytečná, ale nechápe navyšování jejích 

nákladů.  

 

Pan starosta odpověděl, že navýšení počtu strážníků je z minulého roku, ještě před krizí. 

Dodal, že si nechá udělat od velitele městské policie zprávu, kde bude sdělena veškerá činnost 

městské policie.  

 

Pan Zach řekl, že navrhuje zrušení místa pro jednoho strážníka a náklady s tím související 

použít na jiné položky. 

 

Pan Chmelík řekl, že městská policie se rozšiřovat již nebude. Nechá si zpracovat zprávu o 

náplni městské police a názor spolupráce s Policií ČR. Městská policie by měla zabezpečovat 

bezpečnost, tato záležitost se budovala a je to proces. Dodal, že musíme náklady postupně 

vyrovnávat.  

 

Další tématem v rámci schválení rozpočtu na rok 2021 je příspěvek okolních obcí na školu.  

 

Pan Provazník řekl, jak je možné, že Dobříš v rámci přijetí dětí do školy po okolních obcích 

chtěla příspěvek.  
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Pan Mgr. Kůr řekl, že chce příspěvky po okolních obcích, ale je to bohužel na nich. Dodal, že 

pokud má škola určitou kapacitu, ředitel děti musí vzít.  

Pan Provazník odpověděl, že pouze za předpokladu společné smlouvy. Což je prý například 

případ Malé Hraštice.  

 

Pan Rambousek řekl, že si myslí, že tato smlouva je podepsaná.  

 

Starosta odpověděl, že si danou věc připraví a příště může podat vysvětlení.  

 

Do debaty online vstoupil pan XXX, který se dotazoval na výši prostředků na výdaje města. A 

dodal, že řešením by bylo například zvýšení ceny vody na svoz TKO pro neobyvatele města. 

 

Pan starosta odpověděl, že si není jistý, zda to takto lze dělat s příjmem z vodného. Je to 

závislé na vyhlášce. Uvedl, že město má zhruba 170 rekreantů, kteří nekupují známky, ale 

mají své kontejnery. Měla by se podle něj upravit vyhláška. 

 

Pan Zach dodal, že by cenu za TKO zvedl neobyvatelům města, kteří využívají městské 

popelnice. Pan starosta souhlasí. 

 

Dále pan Zach formuloval protinávrh usnesení č. 11.  

 

 

U S N E S E N Í   č. 11 - 17/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

návrh schodkového rozpočtu Města Nový Knín na rok 2021 tak, aby byl návrh rozpočtu 

upraven v knihovnické činnosti snížením nákladů o 50 %, dále upravit rozpočet u městské 

policie v roce 2021 tak, aby se vrátil na původní částku ve výši 1 861 000 Kč a dále, aby 

starosta města našel v činnosti místní správy úsporu ve výši 1 500 000 Kč. Tyto úspory 

následně investovat do sportu a kultury a požární ochrany tak, aby byl rozpočet na rok 2021 

vyrovnaný. 

 
 
Hlasování – 5 (pro) / 5 (proti) / 3 (zdržel se) / 0 (vzdálil se) – Návrh nebyl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Zdržel se 
Ing. Havlíček  -  Proti návrhu 
Chmelík  -  Zdržel se 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Proti návrhu 
Douša   -  Zdržel se 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Proti návrhu 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Proti návrhu 
Ing. Lukeš, PhD. -  Proti návrhu 
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Provazník  -  Pro návrh 
 

 

Další protinávrh – usnesení  č. 12 v rámci jednání o rozpočtu podal pan Ing. Hrubý. 

 

 

U S N E S E N Í   č. 12 - 17/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

zvýšení položky sportu 3419 z 300 000 Kč na 500 000 Kč a rozdíl, tedy 200 000 Kč, odebrat 

z položky 5311 bezpečnost a pořádek městská policie. 

 

 
Hlasování – 7 (pro) / 1 (proti) / 5 (zdržel se) / 0 (vzdálil se) – Návrh nebyl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Zdržel se 
Chmelík  -  Zdržel se 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Zdržel se 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Proti návrhu 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Zdržel se 
Ing. Lukeš, PhD. -  Zdržel se 
Provazník  -  Pro návrh 
 

 

Dále byl schvalován prvotní návrh v rámci schvalování rozpočtu na rok 2021. 

 

 

U S N E S E N Í   č. 13 - 17/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

návrh schodkového rozpočtu Města Nový Knín na rok 2021 v paragrafovém členění 

s následující úpravou: celkové příjmy 36 689 259,- Kč, celkové výdaje ve výši 37 192 504,- 

Kč, schodek rozpočtu 503 245,- Kč, financování 1 937 245,- Kč, splátky a úvěru 1 434 000,- 

Kč.  Na položkách 1111 a 1113 dochází k celkovému navýšení o 68 000,- Kč. Na položce 

1121 k celkovému navýšení o 366 000,- Kč. Na položce 1211 k celkovému navýšení o 

1 260 000,- Kč. Současně dochází na položce 1511 ke snížení o 1 350 000,- Kč. Schodek 

rozpočtu je kryt zůstatkem na běžném účtu. 

Schválený rozpočet je nedílnou součástí tohoto usnesení. 
 
Hlasování – 8 (pro) / 5 (proti) / 0 (zdržel se) / 0 (vzdálil se) – Návrh byl přijat. 
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Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Proti návrhu 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Proti návrhu 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Proti návrhu 
Ing. Polák  -  Proti návrhu 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
Provazník  -  Proti návrhu 
 

 
Doplněný bod programu 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena ve čtvrté části audio záznamu v čase 21:45. 

 

V rámci jednání o tomto bodě vstoupil do debaty prostřednictvím internetového kanálu města 

pan XXX, který sdělil, že není vhodné nazývat rekreanty náplavou. Dražší vodné by platil, 

ovšem musel by k jeho obydlí vést vodovod. Nesouhlasí s tím, že se v rámci debaty o 

rozpočtu staví knihovna proti sportu, dle něj je knihovna také velmi důležitá. Dále dodal, že 

například u strážníků pro jiné obce nejsou započítány náklady související například 

s životností automobilu a pořízením nového nebo údržbou strážnice. V tomto souhlasí 

s opozicí, že by se neměl pořizovat nový strážník, pokud je takový nepoměr v jeho nákladech 

a příspěvcích okolních obcí.   
 
 
Starosta informoval o dalším bodu. Jde o příspěvek na Sociální fond Brdy – Vltava. Je to 
každoroční příspěvek a v rozpočtu se s ním počítá. Jde o částku 118 572 Kč. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 14 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

žádost o poskytnutí Dotace dle §10a) zákona č.250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů do Sociálního fondu Brdy – Vltava ve výši 118 572,- Kč. 

 
 
Hlasování – 11 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) / 2 (vzdálil se) – Návrh byl přijat. 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
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Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Vzdálil se 
Ing. Lukeš, PhD. -  Vzdálil se 
Provazník  -  Pro návrh 
 

 
Doplněný bod programu 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena ve čtvrté části audio záznamu v čase 25:43. 
 
Pan Provazník uvedl, že z minulého zasedání, kdy se tento bod rozebíral, nebyl přítomen. 
Sdělil, že informace o postoji fondu SFŽP k vytvoření svazku Pokocábí není taková, jak byla 
na minulém zasedání řečena. Dle jeho slov má obavy, aby fond tento spolek a provozování 
veřejné infrastruktury schválil. Vznáší dotaz, zda je opravdu tento spolek schválen fondem 
SFŽP. 
K tomu se vyjádřil pan Ing. Havlíček. Řekl, že již od počátku je s fondem tato akce 
projednávána. Následně přečetl mail od ředitele odboru provozování vodohospodářské 
infrastruktury SFŽP pana XXX. V mailu stojí, že navrhovaný způsob provozování 
vodohospodářské infrastruktury v rámci svazku Pokocábí je z legislativního pohledu zcela 
v pořádku.  
 
Pan Provazník sdělil, že informaci dostal od právního zástupce fondu SFŽP, podle něhož 
takovéto provozování není možné z toho důvodu, že město jako člen svazku Pokocábí bude 
vlastnit pouze jedno procentu společnosti VHS Dobříš, dále dodal, že město vlastně bude mít 
podíl jedné pětiny a z tohoto důvodu není možné, aby tento model vyhovoval podmínkám 
fondu. Dle jeho slov by toto bylo možné, pokud by město bylo 100 % vlastníkem VHS 
Dobříš. Pokud je to takto, mělo by se dělat výběrové řízení. Dle daného právního zástupce jde 
o skryté provozování.  
 
Pan Ing. Havlíček řekl, že všechny podklady se dodaly krajskému úřadu a SFŽP a dodal, že 
tyto orgány neměly žádné výhrady. Daný mail pan Ing. Havlíček panu Provazníkovi přepošle 
a v papírové podobě mu ho předal.  
 
 

U S N E S E N Í   č. 15 - 17/2020-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

b e r e   n a   v ě d o m í 

informaci místostarosty, že provozování vodohospodářské infrastruktury formou svazku 

obcí Pokocábí bylo odsouhlaseno fondem SFŽP.  

 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) / 2 (vzdálil se) – Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
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Chmelík  -  Pro návrh 
Zach   -  Zdržel se 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Vzdálil se 
Ing. Lukeš, PhD. -  Vzdálil se 
Provazník  -  Pro návrh 
 

 
12. Diskuse 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena ve čtvrté části audio záznamu v čase 33:25. 
 
Pan Provazník má dotaz, jak vypadá situace okolo trestního oznámení na bývalou vedoucí 
stavebního úřadu a s její výpovědí.  
Starosta odpověděl, že informace o trestním oznámení neví, jelikož to je věc obce Mokrovraty 
a výpověď paní XXX rozporuje a stání je nařízené okolo 12.1. 2021. 
 
Pan Provazník se dále zeptal starosty, zda se cítí kompetentní k funkci starosty, a to z důvodu 
padělání listin a zneužití razítka v rámci projektových dokumentací. Dle pana Provazníka je to 
padělání úřední listiny. 
 
Na stejnou věc se starosty také zeptal pan Zach.  
 
Pan starosta odpověděl, že ne a neví, o čem je řeč, a toto tvrdí pan Provazník. Pokud se 
prokáže, že to je pravda, bude to řešit Policie ČR.   
 
Pan Mgr. Kůr vyzval pana Provazníka k vysvětlení této záležitosti.  
 
Pan Provazník odpověděl, že se jedná o několik projektů, nejdůležitějším projektem je 
masokombinát. Pro tuto firmu pan Provazník pracoval a k těmto informacím zde přišel.  
 
Pan starosta odpověděl, že je to tvrzení, které se nezakládá na pravdě. 
 
Pan Provazník dodal, že se jedná o dřívějšího zaměstnavatele Ateliér Hestia.  
 
Pan starosta odpověděl, že s Ateliérem Hestia spolupracoval 12 nebo 13 let, ale není si 
vědom, že by něco v minulosti padělal. Následně starosta vybídl pana Provazníka, že pokud je 
takovýto názor, může proti němu vznést obvinění.   
 
 

 
 
 
 
 
13. Závěr 
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V závěru starosta města popřál všem zastupitelům a veřejnosti krásné svátky a připomněl, že 

další zasedání zastupitelstva města bude v únoru 2021. V lednu bude pracovní schůzka, kterou 

si zastupitelé odhlasovali. Starosta města ukončil zasedání v 22:45 hodin. 
 
 
 

Výsledky hlasování 
                     z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   

ze dne 17. 12.2020. 

Usnesení 

č. 1-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10       Proti: 0      Zdržel se: 2       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 2-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 12       Proti: 0       Zdržel se: 0       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 3-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 12       Proti: 0       Zdržel se: 0       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 4-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 12       Proti: 0       Zdržel se: 0       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 5-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10       Proti: 0       Zdržel se: 2       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 6-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 11       Proti: 0       Zdržel se: 1       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 7-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10       Proti: 0       Zdržel se: 2       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 8-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 12       Proti: 0       Zdržel se: 1       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 9-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 10       Proti: 0       Zdržel se: 2       Vzdálil se: 1 
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Usnesení 

č. 10-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 11       Proti: 0       Zdržel se: 2       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 11-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh nebyl schválen. 

Pro:  5       Proti: 5       Zdržel se: 3       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 12-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh nebyl schválen. 

Pro:  7      Proti: 1       Zdržel se: 5       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 13-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8      Proti: 5       Zdržel se: 0       Vzdálil se: 0 

Usnesení 

č. 14-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro: 11       Proti: 0       Zdržel se: 0       Vzdálil se: 2 

Usnesení 

č. 15-17/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen . 

Pro: 10       Proti: 0       Zdržel se: 1       Vzdálil se: 2 

 
V Novém Kníně dne 17. 12. 2020 
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 

Ověřovatelé zápisu: 

Martin Provazník           ___________________________  

Josef Kolka  ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík   ___________________________ 

 
 

 
 
 

 




